

Multibyte Info Technology Limited 博元訊息科技有限公司

MB 博元訊息
Multi-byte Info

Flat A, 12/F, Effort Industrial Building, No. 2-8 Kung Yip Street,
Kwai Chung, N.T., Hong Kong
Tel: (852) 2156 6888
Fax: (852) 3544 8811
Website: www.multibyte.com
Email Address: cs.support@multibyte.com

香港新界葵涌工業街 2 至 8 號力豐工業大廈 12 樓 A 室
電話：(852) 2156 6888
傳真：(852) 3544 8811
網址：www.multibyte.com
電子郵件：cs.support@multibyte.com

Senior Management

Mr. Tony Hau	Chief Executive Officer
Mr. Jim Yang	Chief Revenue Officer
Mr. Chu Ming	Executive Director

高層管理人員

侯東迎先生	行政總裁
楊欽先生	營銷總裁
朱明先生	執行董事

Business Activities

Multibyte Info Technology Limited (“Multibyte”) was founded in 2000 by the co-founder and a group of mobile executives from China Motion Telecom. The management team has accumulated more than 20 years’ experience in mobile service and call center operations. Multibyte has been granted both the China MVNO permit from Guangdong Communication Bureau and Hong Kong MVNO license from the Office of Communications Authorities of Hong Kong. We offer a comprehensive mobile communication solution to enterprise customers. Multibyte MVNE solution provides a comprehensive mobile service to MVNO provider: no complex and infrastructure needed, improved scalability, faster time-to-market and save your Capex expenditure. Currently, we are providing MVNOs, MVNE, M2M, IOT, Multimedia Contact Center Service, Call Center Service including Inbound service and Outbound service, Outsourcing Service, Management & Consultancy Service, Cloud Service, DID, SMPP, VoIP, HTTPS, API, OTT, SDK, A2P, Enterprise Communication Solution, Mobile Sim Service.

業務概況

博元訊息科技有限公司 (“博元”) 由著名電信企業“潤迅通信”創始人及團隊于 2000 年共同創立。我們的管理團隊在流動通訊服務領域擁有超過 20 年的服務經驗。博元擁有中國內地及香港的虛擬網絡營運商牌照，為您提供各種靈活的流動通訊服務和解決方案。博元 MVNE 為 MVNO 提供各種流動通訊服務，無需投資複雜昂貴的基礎設施，即可獲得高業務伸縮能力，快速開展業務和實現輕資產經營。我們現正提供 MVNOs, MVNE, M2M, IOT, 多媒體聯絡中心服務，電話中心服務包括接入服務及打出服務，外包服務，管理顧問服務，雲端服務，DID, SMPP, VoIP, HTTPS, API, OTT, SDK, A2P, 企業通訊解決方案，流動電話智能卡服務等。

Parent Company

Company Name: Multibyte Info Holdings Limited
Location: Hong Kong

母公司

公司名稱：博元訊息控股有限公司
地區：香港

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: Multibyte Mobile IoT Technology Limited
China Motion Mobile (HK) Limited
ChinaMotion Telecare (HK) Limited
Multibyte Info (HK) Limited
Cloud Broadband Limited

聯營或附屬公司

公司名稱：博元移動物聯網技術有限公司
潤迅移動 (香港) 有限公司
潤迅電話商務 (香港) 有限公司
博元訊息 (香港) 有限公司
雲駁通有限公司